
Openbare Wopvergadering

Datum: 06-03-2024 aanvangstijd 19.30 uur

Opgesteld door Jamie Robinson

Plaats van de bespreking: Huis van de wijk

Aanwezig:

Melanie Mossink Voorzitter

Peter Bruijnzeels Penningmeester /woordvoerder

Sarah Lownds Bestuurslid WOP

Jamie Robinson Bestuurslid WOP

1. Opening

De vergadering wordt geopend door Peter om 19.39, hij heet iedereen welkom en vraagt of er

bezwaren zijn tegen notulen en geluidsopnamen.

2. Mededelingen

Mevrouw de Koning heeft een agendapunt ingebracht. Er is een nieuwe wijkagent voor

Oostgaarde-Zuid en we krijgen een nieuwe buurtcoach tvv Astrid Keerveld genaamd Giselle Alders.

Deze worden bij de volgende vergadering voorgesteld.

3. Notulen

De notulen worden uitgedeeld, Peter vraagt of hier vragen over zijn en geeft aan dat voor ieder die

de notulen per email wilt ontvangen zij aan het einde van de vergadering de email kunnen

doorgeven.

Melanie geeft aan dat de folders van Oostgaarde Actief inclusief van het Huis van de wijk bij alle

woningen in Oostgaarde in de brievenbus zijn bezorgd. Mocht die niet ontvangen zijn, dan liggen die

ook nog bij de bar.

4. Voetgangersbeleid gemeente Capelle Maaike Konijn

Peter stelt Maaike Konijn voor en geeft haar het woord, ze stelt zichzelf voor als beleidsadviseur

verkeer Capelle aan den IJssel. Mevr Konijn geeft een presentatie over de mobiliteit van de

voetgangers. De voetpaden moeten voor iedereen toegankelijk zijn. Mevr. Konijn presenteert een

kaart met het voetgangersnetwerk Oostgaarde, hier wordt input voor gevraagd zoals: onveilige

oversteekplaatsen, ontbrekende schakels, onveilige punten en knelpunten mbt toegankelijkheid waar

mensen met een rollator of rolstoel moeite zouden kunnen hebben. Hier is een tool voor gemaakt,

genaamd prikker op de kaart. Er wordt een kaart uitgegeven met een url en QR code die leidt naar de

website waar e.e.a op kan worden doorgegeven.



Vraag/opmerking van een bewoner: de Zebrapaden zijn nu erg moeilijk te zien/herkennen, Capelle

heeft nu geen oplichtende zebrapaden. Mevr konijn geeft te kennen dat dit inderdaad bekend is.

Meneer vraagt: Als ik een input doe via de website, komt er dan een terugkoppeling?

Mevr konijn geeft aan dat alle info wordt verzameld, gekeken wordt wat de hoofdpunten zijn en

daar zal in eerste instantie maatregelen voor worden genomen. Iedereen individueel terugkoppeling

geven is niet te doen.

Bewoner: Meneer geeft aan dat er bij het stadsplein wordt gereden met elektrische fietsen en

scooters.

Mark de Vries geeft aan dat dit nu niet is toegestaan, dit zou binnenkort wel moeten kunnen. Er

staan nu borden maar het is moeilijk te handhaven.

Bewoner: Vraagt, waarom staan er bij de bushaltes geen fietsenrekken? Mevr konijn geeft aan dat

deze alleen op logische plekken worden geplaatst en niet op de wat meer afgelegen plekken of bij

niet logische haltes. Peter geeft als aanvulling dat de infrastructuur rondom veel bushaltes het niet

mogelijk maakt om overal fietsenrekken te zetten.

Bewoner: Opmerking. Mevrouw geeft aan dat de verlichting in het algemeen maar vooral op

bijvoorbeeld de dijk erg donker is, daar zou wel wat verlichting bij kunnen. Mevr Konijn vraagt

mevrouw om dit door te geven via de website.

5. Peter geeft het woord aan Marit de vries:

Onderwerp: De a16/Brienenoordbrug

Het viaduct de groene boog, op de a16 zal worden vervangen. Uit onderzoek in 2022 bleek dat er

sprake was van acuut instortgevaar en zodoende zal deze worden afgesloten voor werkzaamheden.

Er zullen diverse afsluitingen rond de A16 gaan plaatsvinden de komende tijd.

Meer informatie is te vinden op htttp://a16rotterdam.nl en rijkswaterstaat.

6. Capelle krimpen verbonden door Astrid Puts

Mevrouw Puts, werkt bij de zellingen en is wijkregisseur Oostgaarde geeft een presentatie over

Capelle en krimpen verbonden. Hierbij vertelt zij wat Capelle en Krimpen verbonden nou eigenlijk

is. Dit is een overeenkomst tussen Capelle en Krimpen waarbij een groot aantal instellingen

samenwerken op het gebied van zorg, welzijn en wonen. Er is een zorgkloof, we moeten langer thuis

blijven dus hoe komt er minder druk op het zorgpersoneel. Er is gekozen voor een wijkgerichte

aanpak waarbij wordt onderzocht wat is er nodig, wat speelt er? Wat is het doel? Bevorderen van het

welbevinden en gezonde levensstijl van capellenaren, het ontwikkelen van een gemeenschappelijke

visie en ambitie, het signaleren en uitwisselen van knelpunten, problemen en ontwikkelingen en een

tweejarig plan.

Hierbij wordt gekeken naar diverse thema's waarbij de zelf- en samenredzaamheid zo hoog mogelijk

wordt gehouden en gestimuleerd zodat dit alles drukverlagend werkt en een zorgvraag voorkomen

kan worden. De vindbaarheid wordt door middel van samenwerkingen zoals bijvoorbeeld een folder,

ontmoetingslocaties en activiteiten vergroot, maar het is nog niet genoeg.Er zal dus aan de

vindbaarheid gewerkt blijven worden. Er is een wens voor één informatiepunt/loket. De organisatie

heeft een 1e bijeenkomst gehad op 25 januari jl en de 2e bijeenkomst staat gepland op 15

maart(Deze is niet doorgegaan).



Bewonersvraag: Waarom is de thuiszorg niet stedelijk bepaald? Nu is het inefficiënt door vele

verschillende thuiszorgorganisaties. Mevrouw geeft aan dat dit inderdaad een bekend probleem is

maar dit komt door de vrije markt.

Bewonersvraag: Als je iemand kent die nog alleen woont, maar het levert een gevaarlijke situatie op,

of je signaleert dat het onveilig wordt voor iemand om alleen te worden of voor zichzelf te zorgen?

Wat moet je dan doen? Melden bij Welzijn Capelle. Nog een inbreng van een bewoner is dat de GGZ

hierin moet worden meegenomen.

7. Voortgang de terp door Salomon Haile.

Meneer Haile, stadsmarinier Diepenbuurt geeft informatie over de verbindingskamer, dat zij reeds bij

ruim 200 mensen achter de voordeur zijn geweest om te praten, te informeren, wat speelt er, hoe

gaat het.

Vervolgens gaat de presentatie verder over de parkeergarage en de voortgang van de

werkzaamheden. Op dit moment wordt er gewerkt in diverse diepen. De zuidzijde laat nog eventjes

op zich wachten ivm meerdere investeerders in het gebied.

Bewonersvraag: Meneer geeft aan dat er bij de bushaltes op de terp bij de Metro een abri staat

onder de metrobaan, maar aan de overkant bij de bushalte is geen zitgelegenheid en geen abri

hokje, hier sta je dus gewoon in de regen. Marit de Vries geeft hierbij aan dat hier al plannen voor

zijn om op die plek, en bij meerdere haltes abri's te gaan plaatsen.

Bewonersvraag: Meneer vraagt: is het mogelijk bij de vernieuwingen of er digitale informatiepalen

geplaatst kunnen worden. Meneer de vries geeft aan dat die alleen bij de drukst bezochte haltes

worden geplaatst.

Bewonersopmerking voor handhaving:

Meneer geeft aan bij het uitlaten van de hond 's avonds in de garage dat het hem opvalt dat er

meerdere auto's opeens wegrijden bij het zien van meneer. Handhaving is helaas eerder vertrokken

van de vergadering dus de heer Salomon geeft hierop antwoord: Graag de politie of handhaving

bellen. Mevrouw Lownds geeft aan dit ook te hebben gezien en dat er door deze 'groep’ behoorlijk

hard wordt gereden door de garage. Een andere bewoners geeft aan wel een vermoeden te hebben

van wat hier gebeurd, ook de verlichting moet gewoon feller, en of camera toezicht. Meneer is

teleurgesteld in de magere informatie over de echte problemen die spelen en vraagt of de gemeente

daarvan op de hoogte is. Deze informatie is bekend. Er wordt nog een aanvulling gemaakt hierop

door een andere buurtbewoners dat dat fijn is om te weten, maar de bewoners zouden hier graag

wat meer terugkoppeling over ontvangen, wat er dan aan gebeurt, wat er in het vizier is.

8. Huis van de wijk Oostgaarde activiteiten

Peter geeft informatie over het huis van de wijk en de activiteiten. Er is sinds afgelopen week een

cursus computervaardigheid gestart. Alle overige activiteiten staan achterop de flyer.

9. Rondvraag

Bewoner: Geeft aan dat er geen agenda op de website online stond. Melanie geeft aan dat dit

inderdaad komt door familie omstandigheden door een lid van het wop.

Melanie geeft voorts nog aan dat de nieuwe data zijn voor de aankomende openbare

wopvergaderingen. Deze data zijn:



29 mei

18 sept

6 nov.

10. sluiting


